

ANNEX A

No. 20 (b). ARTICLES OF AGREEMENT OF THE INTERNATIONAL BANK FOR RECONSTRUCTION AND DEVELOPMENT. SIGNED AT WASHINGTON ON 27 DECEMBER 1945¹

SUCCESSION

Notification addressed to the International Bank for Reconstruction and Development on:

22 August 1964

UNITED REPUBLIC OF TANGANYIKA
AND ZANZIBAR²

ACCEPTANCES

The above-mentioned Articles of Agreement were signed and the instruments of acceptance were deposited with the Government of the United States of America on behalf of the Governments of the following States on the dates indicated:

BOTSWANA	24 July	1968
LESOTHO	25 July	1968
MAURITIUS	23 September	1968
SOUTHERN YEMEN	3 October	1969
SWAZILAND	22 September	1969

Certified statement was registered by the United States of America on 2 June 1970.

ANNEXE A

N° 20 b. ACCORD RELATIF À LA BANQUE INTERNATIONALE POUR LA RECONSTRUCTION ET LE DÉVELOPPEMENT. SIGNÉ À WASHINGTON LE 27 DÉCEMBRE 1945¹

SUCCESSION

Notification adressée à la Banque internationale pour la reconstruction et le développement le:

22 août 1964

RÉPUBLIQUE-UNIE DU TANGANYIKA
ET DE ZANZIBAR²

ACCEPTATIONS

L'Accord susmentionné a été signé et les instruments d'acceptation ont été déposés auprès du Gouvernement des États-Unis d'Amérique au nom des Gouvernements des États suivants, aux dates indiquées ci-après:

BOTSWANA	24 juillet	1968
LESOTHO	25 juillet	1968
MAURICE	23 septembre	1968
SOUAZILAND	22 septembre	1969
YÉMEN DU SUD	3 octobre	1969

La déclaration certifiée a été enregistrée par les États-Unis d'Amérique le 2 juin 1970.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 2, p. 39; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 7, as well as annex A in volumes 606 and 640.

² The name of the United Republic of Tanganyika and Zanzibar was subsequently changed to "United Republic of Tanzania".

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 2, p. 39; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n° 1 à 7, ainsi que l'annexe A des volumes 606 et 640.

² Le nom « République-Unie du Tanganyika et de Zanzibar » a été ultérieurement remplacé par celui de « République-Unie de Tanzanie ».